

# MEMORANDUM OF UNDERSTANDING

## BETWEEN

INTERNATIONAL FLOORBALL FEDERATION

AND

CHINESE HOCKEY ASSOCIATION

就中国曲棍球协会软式曲棍球委员会代表中国加入国际软式曲棍球联合会

## 备忘录。

国际软式曲棍球联合会

中国曲棍球协会

1 - Floorball Committee of Chinese Hockey Association (the "Committee") is recognized by International Floorball Federation (the "IFF") as the sole ultimate governing body for the sport of floorball in China with overall responsibility for the governance, organization, control, management and development of floorball nationwide.

1-中国曲棍球协会软式曲棍球委员会是唯一合法在中国境内开展软式曲棍球业务的组织。

2 - In the second year after it joins IFF firstly as a provisional member, the Committee shall be recognized as a member unit by resolution of the IFF General Assembly in accordance with the IFF statutes. In accordance with IFF statutes, the Committee will first be approved as a provisional member and can then apply for ordinary membership in front of the IFF General Assembly 2020 in Helsinki. The CHA Floorball Committee needs to fulfil the rules for ordinary membership, which means one organization clubs, leagues etc.

2-中国曲棍球协会软式曲棍球委员会加入国际软式曲棍球联合会第二年，将依照章程通过国际软式曲棍球联合会代表决议形式确认为会员单位。

3 - Other regional associations in China must obtain the consent of the Committee before joining the IFF.

3-中国的其他地区协会加入国际软式曲棍球联合会必须经过中国曲棍球协会的同意。

4 - Other regional associations in China have only provisional memberships after joining the IFF.

4-中国的其他地区协会加入国际软式曲棍球联合会后只有临时会员资格。

5 - The Committee joins the IFF in replacement of the CFF (or Harbin Floorball Federation), which means that the CFF (or Harbin Floorball Federation) will automatically lose its membership at the same time when the Committee is recognized its membership in the IFF.

5、哈尔滨旱地冰球协会目前为国际软式曲棍球联合会临时会员，国际软式曲棍球联合会需在中国加入国际软式曲棍球联合会后取消其会员资格。

International Floorball Federation

国际软式曲棍球联合会

Signature

签（章）  John Liljelund, secretary general

Date 04.04.2019

日期



Chinese Hockey Association

中国曲棍球协会

Signature

签（章）  

Date

日期

